
 

 Referat ordinært afdelingsmøde 10.09.24  

 

Referat af ordinært afdelingsmøde for Plejeboligerne 

Abildgade 9, 8200 Aarhus N 

Tirsdag den 10. september 2024 kl. 11.30-13.00 i 

festsalen på Abildgården. 

 
Deltagere: 

Beboere/pårørende:  

Bent  

Svend  

Dagmar  

Anni  

 

Forstander, Charlotte 

Teknisk servicemedarbejder, Morten  

Boligadministrator, Maja  

Boligadministrator, Tina  

 

Der blev budt velkommen til afdelingsmødet, og der var en kort 

præsentationsrunde.  

 

Dagsorden  

 

1. Valg af dirigent.  

Maja 

 

2. Valg af referent.  

Tina  

 

3. Behandling af indkomne forslag:  

Der er ingen indkomne forslag.  

 

4. Fremlæggelse og godkendelse af afdelingens driftsbudget for 2025.  

En godkendelse af det vedlagte budgetforslag vil betyde en gennemsnitlig 

huslejestigning pr. lejemål pr. 01.01.2025 på kr. 360,00 pr. måned.  

Maja gennemgik de poster, hvor der var større udsving. 
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Til punktet planlagt vedligeholdelse ønskede Charlotte sig, at maling af 

kældergulv bliver udsat og andre ting lavet i stedet. Det er teknikerens 

planlægning, men ønsket er hermed noteret og Charlotte kan tage kontakt  

til tekniker for evt. ændring. 

 

Budgettet for 2025 blev godkendt. 

 

 

5. Beretning fra afdelingsbestyrelsen.  

Anni er kasserer og kunne oplyse, at der er lavet en række arrangementer 

såsom: 

Julegaver  

Ost og vin/øl smagning 

Banko 

Musikarrangement 

Æblepresser dag 

Der er p.t. 136,- tilbage af afd. bestyrelsens beløb, og Maja overfører det årlige 

afdelingsbestyrelsesbeløb for 2024 snarest. 

 

Af kommende arrangementer kan nævnes: 

Æblepresser dag 

”Det tynde øl” kommer og spiller 

 

6. Beslutning om:  

a) regnskabsgodkendelse  

Nej tak. Der ønskes ét samlet møde.  

 

b) afholdelse af valg  

Anni  

Dagmar  

Svend Aage  

 

c) valg af formand for afdelingsbestyrelsen  

Anni  

 

d) afdelingsbestyrelsens størrelse  

3 

 

7. Eventuelt. 
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Anni ønskede, at Abildgården kan bestå, og ikke nedrives. Lejlighederne har en 

god størrelse.  

På mange andre plejehjem og ældreboliger er boligerne meget mindre. 

Vi har desværre ingen indflydelse herpå, da det er en byrådsbeslutning.  

 

 

Tak for et rigtig hyggeligt møde.       


